
گروه ورزشی/ پنجشنبه تیم فوتبال امید در دیداری تدارکاتی در ورزشگاه آزادی 
به مصاف گل گهر رفت و با نتیجه 2-1 شکســت خورد. مرتضی تبریزی )30( 
و ســعید صادقــی )48( برای گل گهــر و امیرعلی صادقــی )52( برای امیدها 
گلزنی کردند. حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان دراگان اسکوچیچ سرمربی 
تیم ملی بزرگسالان از نزدیک این دیدار را تماشا کردند.  در حاشیه این بازی، 
امیر قلعه نویی و مهدی مهدوی کیا ســرمربیان دو تیــم دقایقی با یکدیگر به 
گفت وگــو پرداختنــد. ســرمربی تیم امیــد در صحبت هــای خــود، خطاب به 
قلعه نویی از نداشتن بازی های تدارکاتی خارجی و عدم همکاری باشگاه های 
لیــگ برتری بــا تیم امید گلایه کرد. قلعه نویی، ســرمربی گل گهر هم خطاب 
بــه وزیر ورزش گفت: »تیم امید در ســاختار دفاعــی و حمله  خیلی خوب و با 
برنامه بودند اما  آقای دکتر باید همان نگاهی که به تیم ملی هست بیشتر به 
این تیم باشد زیرا این ها پشتوانه تیم ملی هستند. الان مهدوی کیا گلایه هایی 

داشت و شما هم ورزشی هستید 
و می دانیــد گلایه های مهدوی کیا 
بحق اســت. جام جهانــی خیلی 
مهــم اســت و اولویــت اول، دوم 
و ســوم امــا ایــن بچه هــا را از یــاد 
بــه  هــم  ورزش  وزیــر  نبریــد.« 
قلعه نویی گفت: »روز چهارشنبه 
مهدوی کیا به وزارت ورزش آمده 
بود و حدود یک ســاعت و نیم در 

خدمت شان بودیم با جزئیات مسائل را گفتند و ما هم قول دادیم در کنارشان 
باشــیم.« در ادامه ســرمربی گل گهر این گونه به وزیر ورزش پاســخ داد: »تیم 
امید باید بازی های بین المللی انجام بدهد و این تیم با بازی با گل گهر چیزی 
گیرشــان نمی آید. شــما ورزشــکار در ســطح بالایی بوده اید، تیم امید قطر را 
ببینیــد این تیــم 50 بازی بین المللی در کارنامه  خــود دارد، خواهش می کنم 
نگاه ویژه ای به این تیم داشته باشید و از نظر اقتصادی هم به آنها توجه کنید. 
این تیم باید بازی بین المللی داشته باشد و شما خودتان ورزشی هستید و من 
درس پس می  دهم.« ســجادی هم گفــت: »دیروز مهدوی کیا گفت بازیکنان 

18 ساله دعوت کرده  که المپیک همین نفرات در تیم  باقی بمانند.«
ë قلعه نویی: 30 امتیاز از ما کسر شده است

امیــر قلعه نویــی، ســرمربی گل گهــر بعــد از پیروزی تیمــش در ایــن دیدار 
دوســتانه در جمــع خبرنگاران گفت: »در گذشــته بهترین معلم ها معلم های 
کلاس اول بودنــد و ایــن مســأله هــم دلیــل داشــت تــا دانــش آمــوزان را برای 
کلاس های بالاتر بخوبی آماده کنند. از سجادی که یک مدیر ورزشی است توقع 
داریم نگاه او ورزشــی و مدیریتی باشــد. همه از او توقع دارند که ورزش دســت 
ورزشــی ها باشد و نگاه سیاسی و بده بستان های سیاســی از ورزش دور شود. به 
تیم امید هم باید توجه بیشتری شود. در کشورهای عربی و جاهای دیگر آنقدر 
کــه به تیم امید توجــه می کنند به تیم های دیگر توجه نمی کنند. خوشــبختانه 
بــا حضور دکتر ســجادی در این مدت کوتاه تغییرات وســیعی در ورزش شــده 
اســت. اعتقادم این اســت که دولــت باید مقولــه ورزش را از جوانان جدا کند.« 
او در مورد اینکه ســخت ترین ســال های مربیگری اش را در لیگ سپری می کند 
و 7 امتیاز از این تیم کســر شــده و آیا با وزیر ورزش در این مورد صحبت کردید 
یا نه گفت: »نه اصلًا در مورد این مســائل صحبت نکردیم اما 7 امتیاز نبوده و 
ما حداقل 30 امتیاز از دســت داده ایم. 9 گل ناحق دریافت کرده ایم. اگر این 9 
گل را نمی خوردیم، الان در جای بهتری در جدول بودیم. یعنی واقعاً کاری که 
بــا مــا کردند در تاریخ فوتبال نه در ایران که در هیچ جای دنیا انجام ندادند. در 
ورزش، سالم کار کنی  شما را می زنند. باگناما را با ماهی 3- 4 هزار دلار آوردیم 
و باید بروم بازیکن 600 هزار یورویی بیاورم و به او بازی ندهم، آنگاه برود دادگاه 
CAS و به فیفا شکایت کند، پولش را هم بگیرد و ما محروم بشویم؟ ما بازیکن 
آوردیــم و اســتعلام ها را هم فدراســیون گرفــت، آن وقت از تیم ما امتیاز کســر 

می  شود.«
ë مهدوی کیا: یکی از مشکلات بزرگ ما دیر تحویل گرفتن تیم است 

در ادامه مهدی مهدوی کیا، 
ســرمربی تیــم امید هــم اظهار 
هفتــه  یــک  از  »پــس  داشــت: 
تمرین، بازی ســختی با گل گهر 
داشتیم. به اهداف مان رسیدیم 
و در ایــن بازی خوب فشــار لازم 
بــه بچه هــای مــا آمــد. گل گهــر 
حریف خیلی خوبی برای ما بود 

و بچه ها خیلی خوب بازی کردند. متأســفانه بزرگ ترین مشــکل ما این اســت 
که خیلی از بچه ها از شرایط بازی به دور هستند و بازی تدارکاتی هم نداشتیم. 
امیدواریم در ماه های آتی بتوانیم این مشکل را حل کنیم.«او درخصوص اینکه 
آیا باشــگاه ها با تیم امید همکاری کرده و دست کم دو بازیکن خود را در اختیار 
او قرار می دهند، پاسخ داد: »بیشتر از 2 بازیکن هم از هر باشگاه نداریم اما این 
مشــکل ما را اذیــت نمی کند. با توجه بــه برنامه ای که از لیگ دیــدم، 8 خرداد 
یعنی سه روز قبل از بازی با قطر این رقابت ها تمام می شود. تازه اگر تمام شود 
و شاید بیشتر هم طول بکشد. یکی از بزرگ ترین مشکلات ما دیر تحویل گرفتن 
تیم است. حتماً باید یک بازی تدارکاتی بین المللی انجام بدهیم و پس از آن 
به مســابقات برویم. فعلًا که هیچ خبری از بازی دوستانه بین المللی نیست و 
این موضوع بزرگ ترین مشکل ماست . بازیکنان باید پیراهن ملی بپوشند و در 
ورزشگاه بین المللی بازی کنند .« سرمربی امید درباره اینکه آیا امکان نداشت 
تیم امید طبق قرارداد همکاری فدراسیون فوتبال با قطر یک دیدار دوستانه با 
این تیم انجام بدهد، گفت: »قطر حریف اصلی ماســت و باید در بازی اول به 
مصافش برویم. شاید به صلاح هم نباشد در این کشور حضور داشته باشیم اما 
باز هم تکرار می  کنم امیدواریم بتوانیم مشکل بازی های دوستانه را حل کنیم.«

بازی دوستانه تیم امید و گل گهر در حضور میهمانان ویژه برگزار شد

مهدوی کیا: نداشتن بازی بین المللی 
بزرگ ترین مشکل ماست 

ارسال اسناد مالی عزیزی خادم به کمیته اخلاق
پس از انتشار مطالبی درخصوص حمایت برخی از رؤسای هیأت های استانی 
از شــهاب الدین عزیزی خادم، رئیس عزل شــده فدراسیون فوتبال و احتمال 
بازگشــت وی بــه این فدراســیون به نظر می رســد پرونده عــزل او وارد جریان 
تازه ای شــده اســت. برهمین اساس اعضای هیأت رئیســه فدراسیون فوتبال 
اســناد و مدارکی را که بیشــتر آنها به مباحث مالی مربوط می شــود به کمیته 
اخلاق ارسال کرده اند و این احتمال می رود به دلیل همین مدارک، بازگشت 

احتمالی عزیزی خادم به ساختمان خیابان شیخ بهایی کاهش یابد.

ملوان تنها مدعی پیروز هفته بیست و پنجم لیگ یک
هفته بیســت و پنجم مســابقات لیگ آزادگان روزهای سه شنبه و پنجشنبه 
پیگیــری شــد. در روز سه شــنبه ملــوان در خانــه موفق شــد با یک گل اســتقلال 
خوزســتان را شکســت دهد و با 56 امتیاز مدعی اصلی صعود به لیگ برتر نام 
گیرد. پس از این دیدار سایر مدعیان صعود روز پنجشنبه به مصاف هم رفتند 
کــه در این روز تســاوی بدون گل آرمان گهر و مس کرمان تیم های ســوم و دوم 
جــدول با یکدیگر مهم ترین اتفاق بود که باعث شــد تــا اختلاف ملوان با مس 
کرمان رده دومی به 5 امتیاز برســد. با این تســاوی آرمان گهر هم 43 امتیازی 
شد. همچنین روز پنجشنبه خیبر خرم آباد تیم چهارم لیگ یک مقابل استقلال 

ملاثانی با یک گل مغلوب شد تا خیبر با 42 امتیاز در رده چهارم بایستد.
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گــروه ورزشــی/ در چنــد وقت اخیــر این موضــوع که آیــا دراگان 
اســکوچیچ در جام جهانــی 2022 قطــر روی نیمکت تیم ملی 
می نشــیند یــا خیر، ذهــن بســیاری از علاقه مندان بــه فوتبال را 
بــه خود مشــغول کــرده بــود، چرا کــه موضع صریحی از ســوی 
فدراســیون فوتبــال در ایــن باره صــورت نمی گرفــت و حمایت 
لازمــی از ســرمربی کروات ایــران انجام نمی شــد. در این میان، 
اخبــاری مبنی بر مذاکــره با مربیان دیگر از جملــه کارلوس کی 
روش مطرح شــد که بازار شایعات را داغ تر کردف اما پنجشنبه 
وزیر ورزش و جوانان به حمایت از اسکوچیچ پرداخت و حسن 
کامرانی فر دبیر کل فدراسیون فوتبال نیز نظر فدراسیون را در این 
باره به صورت واضح اعلام کرد تا سرمربی تیم ملی با دلگرمی 
بیشــتری کارش را دنبــال کنــد. کامرانی فــر در ایــن بــاره گفــت: 
»اســکوچیچ تا پایــان جام ملت های آســیا با تیم ملــی قرارداد 
دارد و در جــام جهانــی هم، تیم ملی را هدایــت خواهد کرد. او 
نتایــج فوق العــاده ای با تیم ملی گرفته و اصــلًا دلیلی ندارد که 
بخواهیم جانشینی برایش انتخاب کنیم.« او همچنین درمورد 
دلیل مسدود شدن حساب های فدراسیون فوتبال توضیح داد: 
»دلیل مســدود شدن حســاب ،بدهی مربوط به قبل از سال   96 
بوده که  ســال 1400 قطعی شده اســت . مبلغ 80 میلیارد که در 
برخی ســایت ها و خبرگزاری ها مطرح شده واقعی نیست و کل 
بدهی مالیاتی فدراسیون حدود 10 میلیارد تومان بوده که البته 
حدود 30 میلیارد هم بدهی و جرایم گذشته به آن اضافه شده 
است  . فدراســیون فوتبال انتظار دارد سازمان امور مالیاتی نگاه 
ویژه ای به فدراســیون داشــته باشــد. ضمن بخشــودگی جرایم 
انتظار داریم اجازه بدهند هر زمان حســاب فدراسیون نزد فیفا 

باز شد اصل مبلغ را پرداخت کنیم.«
کامرانی فــر درمــورد وضعیــت تیــم ملــی بــرای برگــزاری 
بازی هــای دوســتانه عنــوان کــرد: »مذاکــرات خوبــی درمــورد 
بازی های دوســتانه انجام شــده است . امســال با توجه به تغییر 
تاریــخ جــام جهانــی تــا زمــان آغــاز ایــن رقابت هــا 2 فیفــادی 
بیشــتر نداریم. فیفــادی اول حــدود 14 روز و دومی 7 روز اســت 
کــه تنها فرصــت تیم هــا بــرای آماده ســازی همین ها هســتند. 
برخــلاف دوره های قبــل تیم ها فقط 5 روز قبــل از جام جهانی 
می تواننــد اردوی خود را شــروع کنند. همه تیم هــا 5 روز قبل از 
مســابقات می توانند وارد اردو شــوند. تقریباً با 6 کشور صحبت 
کرده ایــم. برزیل و آرژانتین یک دیدار عقب افتاده در مقدماتی 
جام جهانی دارند که قرار است در قطر برگزار شود. با یکی از این 
2 تیم صحبت شده تا با آنها یک بازی تدارکاتی انجام دهیم. 4 
تیم از این 6 کشور در رده های بالای رنکینگ فیفا و 2 تیم هم در 

رتبه های میانی هســتند  اما موضوع مهم این است که درصدد 
هســتیم تیم هایی را انتخاب کنیم که بازی های شان به کشور ما 
نزدیک اســت؛ با پرو، نیوزیلند و 3-2 کشور دیگر هم صحبت و 

مذاکره کردیم.«
دبیــرکل فدراســیون فوتبــال درخصوص مجمــع 10 خرداد 
برای مشــخص شدن وضعیت عزل دائم عزیزی خادم، یادآور 
شد:» حدود یک ماه قبل اعضای هیأت رئیسه تاریخ مجمع را 
تصویب کردند . از 70 روز قبل مجمع هم تاریخ و محل برگزاری 
آن را با نامه رسمی به اعضا اعلام کردیم. آنها هم تا ۵0 روز قبل 
می توانســتند درخواست ها و پیشــنهادهای خود را ارائه بدهند. 
دســتور جلســه باید 22 روز قبل از مجمع به اعضا اعلام شــود. 
این موضوعات در جلسات اعلام خواهد شد. یکی از محورهای 
دستور جلسه هم همین موضوع عزل رئیس فدراسیون است.« 
کامرانی فــر درخصــوص اینکــه اگــر عزیــزی خــادم در مجمــع 
عزل شــود، فدراســیون همچنان تا مجمع بعــدی کار خود را با 
سرپرســت ادامــه می دهد، گفــت: »دقیقاً همین اســت . بعد از 
مجمــع اول، هیــأت رئیســه زمان مجمــع دوم را اعــلام خواهد 

کرد.«
ë اسکوچیچ: دلیلی برای جدایی از  تیم ملی وجود ندارد

اســکوچیچ در صحبت هــای جدیــدش در رابطــه بــا دیــدار 
ایران و امریکا گفت: »سیاســت به هیچ عنــوان جزو علایق من 
نیســت و تنها به جنبه ورزشــی این بازی فکر می کنــم، زیرا این 
شــغل من است که تیم را برای هر مسابقه از جمله دیدار برابر 
ایالات متحده مهیا کنم. ســه امتیاز همیشــه ســه امتیاز اســت. 
ضمن اینکه بدیهی اســت که ما خارجی ها چیزها و احساســات 
خاصــی را کــه مــردم داخــل یک کشــور تجربــه می کننــد  درک 
نمی کنیــم. فوتبال مثل همــه ورزش ها باید پلی بــرای نزدیک 
شــدن مردم یه یکدیگر باشــد. این نظر من اســت و خیلی ها با 
هم هم عقیده هستند. بر این اساس، نحوه برخورد با دیدار جام 
جهانی 1998 فرانســه از ســوی هیأت های اعزامی دو تیم پیش 
از بازی، پیامی قوی و آشــکار داشــت. تصور نمی کنم این اتفاق 
دوبــاره بیفتد امــا امیدوارم در این بازی، تنهــا و تنها توپ حرف 

بزند و نه کینه یک کشور نسبت به دیگری.«
او همچنیــن دربــاره دیــدار بــا انگلیــس  نظــر داد: »در مورد 
انگلیس هم باید بگویم که گرت ساوتگیت و فلسفه فوتبالی او 
را می شناسم. صحبت کردن در مورد کیفیت انفرادی و گروهی 
سه شیرها بی فایده اســت اما ایران از قبل تیم بازنده نیست. به 
آنها احترام می گذاریم اما ترسی در کار نیست. آیا آنها می گویند 
کــه از ما شــناختی ندارند؟ ظرف چنــد ماه مــا و توانایی های ما 

را خواهند شــناخت. می شــد در گروه دشــوارتری قــرار بگیریم، 
درســت مثل آلمان و اســپانیا. گروه ما نه خیلی آسان است و نه 
خیلــی بازدارنــده و نگران کننده. مختصر بگویــم، ما می توانیم 

برای صعود بجنگیم.
اســکوچیچ همچنین دربــاره شــرایطش روی نیمکت ایران 
گفت: »در زمان انتصاب من، خیلی ها این سؤال را می پرسیدند 
کــه مــن چگونــه اســتحقاق ایــن جایــگاه را دارم. خیلی هــا مرا 
دســت کم گرفته و بــه من احترام نمی گذاشــتند اما حالا خیلی 
خوشــحالم ،زیــرا در آزمون داخــل زمین پیروز شــدم و روزهای 

بهتری در پیش است. ایران با چیزی که بقیه از بیرون می بینند، 
فــرق می کنــد. همــه در مــورد جنبــه سیاســی این کشــور حرف 
می زنند، امــا میهمان نوازی که اینجا تجربه کــردم، فوق العاده 
است. به هرحال، مربیان کروات از جمله پوکلپوویچ، ایوانکوویچ 
و بلاژوویــچ در ایران شــهرت زیــادی دارند. اینجا با انســان های 
خــوب زیادی ملاقات کردم، دوســتان زیادی پیــدا کردم و واقعاً 
از بودن در اینجا خوشحالم. در حال حاضر دلیلی برای جدایی 
وجــود نــدارد و هیچ کــس نمی دانــد در آینــده چــه اتفاقــی رخ 

می دهد.«

دیدار با برزیل یا آرژانتین در دستور کار تیم ملی

کامرانی فر: اسکوچیچ در جام جهانی ایران را هدایت می کند

گروه ورزشی/ سرمربی استقلال بعد از 
شکست این تیم در جام حذفی مقابل 
نســاجی روزهای پرخبری را پشــت سر 
گذاشت. پس از حذف استقلال، فرهاد 
مجیدی در نشســت خبری بدون اسم 
بردن از فرد خاصی، عنوان کرد داوری 
کــه در دهه 80 شــیتیل )هدیــه( گرفته 
بــود، حالا ارتقا پیدا کرده و در تلویزیون 
نظر کارشناســی می دهد. واکنش علی 
خســروی عضــو فعلــی کمیتــه داوران 
بــه گونــه ای بــود کــه روی گمانه زنی ها 
صحه گذاشــت و مشــخص شد منظور 
مجیــدی، او بــوده اســت. خســروی در 
ادامــه ماجــرا، اســتوری های حمایتــی 
دوســتانش از خــود از جملــه علیرضــا 
فغانی را بازنشر داد. اقدامی عجیب از 
سوی خســروی چرا که در برخی از این 
اســتوری های حمایتی، افراد اتهاماتی 
در  بودنــد.  زده  مجیــدی  فرهــاد  بــه 
شــرایطی که این رویارویی علنی شده، 
مجیــدی تصمیــم گرفتــه بــرای حفظ 
آرامش تیمش ســکوت کند و واکنشــی 
نســبت به این اتفاقات نداشــته است. 
هرچنــد اطرافیــان مجیــدی و برخی از 
پیشکســوتان استقلال هم در صفحات 
شخصی شــان به حمایت از ســرمربی 
اســتقلال پرداختنــد. بهــزاد غلامپــور، 
مربی دروازه بان های استقلال نوشت:  
»خداوند همیشــه بهترین هایش را به 
کسانی می دهد که در انتخاب های شان 
بــه او اعتمــاد و تــوکل دارنــد.« فــرزاد 
مجیدی، مربی اســتقلال هم با انتشــار 
یک اســتوری احساســی برای برادرش 
فرهاد نوشــت: »انــزوا و تنهایی ســهم 
آدم هــای پاک اســت... ناپاک ها آنقدر 
قــرص و محکــم مثــل یــک زنجیــر به 

هــم متصلند کــه به وقت فاش شــدن 
حقایق اینگونه عنــان از کف می دهند. 
اســت  باشــکوه  تنهایــی ات  ایــن  امــا 
بــرادرم!« در ایــن بیــن افــراد دیگــری 
همچــون صالــح مصطفــوی، مهــدی 
پاشــازاده و میــلاد میــداودی هــم بــه 
مجیــدی  از  حمایــت  و  اتحــاد  حفــظ 
تأکیــد کردند. پس از این اتفاق باشــگاه 
اســتقلال هــم به حمایــت از ســرمربی 
خــود پرداخــت و بابــت انتشــار برخــی 
اظهــارات و اســتوری  ها به دلیــل افتــرا، 
توهین و نشــر اکاذیب از علی خســروی 
و افرادی که استوری هایشــان را بازنشــر 
کرده بود، به کمیته اخلاق و ســایر ارکان 
قضایی فدراسیون فوتبال شکایت کرد. 
علاوه بــر این دیــروز مصطفــی آجورلو، 
مدیرعامل اســتقلال هم در گفت و گو با 
ســایت این باشــگاه گفت: »از مسئولان 
فدراســیون فوتبــال می خواهــم افرادی 
کــه به صــورت علنــی بــه اعضــای کادر 
فنی باشــگاه توهیــن کردنــد در چینش 
قهرمانــی  مدعیــان  داوران  گزینــش  و 
نقش نداشــته باشــند. از کمیتــه اخلاق 

هــم می خواهم که با انصاف نســبت به 
شکایت باشگاه استقلال اقدام کند.« او 
در ادامه به وضعیــت داوری در فوتبال 
ایــران پرداخت و اظهار کرد: »وضعیت 
داوری به صــورت کلــی شــرایط خوبــی 
ندارد و مشــکلات داوری در بســیاری از 
بازی های این فصــل و حتی فصل های 
گذشــته وجود داشــته کــه واقعــاً نگران 
کننــده اســت. متأســفانه بــا ایــن حجم 
از انتقــاد، کمتــر اراده ای بــرای اصــلاح 
دیده می شــود. حتماً عموم داوران هم 
بــر ایــن اعتقادند کــه ســاختار داوری ما 
نیاز بــه اصلاح دارد که بخشــی از آن به 
تکنولــوژی VAR مربوط می شــود. حالا 
که VAR وارد نشده باید کارگروه ویژه ای 
در این ۶ هفته تشکیل شود که با نظارت 
مدیــران فدراســیون فوتبــال در بخــش 
داوران،  تجهیــزات  داوران،  انتخــاب 
نظــارت بــر آنهــا و اتخــاذ تصمیم های 
یکپارچــه فعــال باشــد. بایــد بهتریــن 
داوران کشور که کمترین اشتباه را در این 
فصل داشتند برای این ۶ بازی تیم های 

مدعی قهرمانی انتخاب شوند.«

شکایت استقلال از علی خسروی به کمیته اخلاق

آجورلو: به مجیدی توهین کردند
تعدادی از نزدیکان فرهاد و پیشکسوتان استقلال به حمایت از مجیدی پرداختند

باشگاه پرسپولیس ضمن تکذیب شایعات اخیر، تأکید کرد

پیشبرد برنامه های فصل بعد با یحیی
درویش : به خاطر عملکرد بدی که برخی به وجود آوردند باید حدود 950 هزار دلار به رادوشوویچ بپردازیم

گروه ورزشــی/ پرســپولیس در روزهای 
اخیــر بــه کانــون اخبار مختلــف تبدیل 
شــده اســت. در حالــی کــه در این چند 
وقت، شــایعاتی مبنی بر تغییر در کادر 
فنی ســرخ ها به گوش می رسید، دیروز 
خبری منتشر شد مبنی بر اینکه سینیشا 
اورشــکاین مربــی کــروات در راه ایــران 
اســت و احتمال دارد به عنوان دســتیار 
پرســپولیس  بــه  گل محمــدی  یحیــی 
بپوندد اما باشگاه پرسپولیس این خبر 
را تکذیــب کــرد. در بخشــی از اطلاعیه 
این باشــگاه آمده اســت: »تمــام اخبار 
مربوط به حضور نفرات جدید در کادر 
فنــی، فهرســت مــازاد، فهرســت نقل 
و انتقــالات و مــواردی از ایــن دســت، 
از پایــه و اســاس غیرواقــع، دروغیــن و 
شــاید برنامه ریــزی شــده بــرای برهــم 
زدن آرامش و همبستگی تیم و باشگاه 
و هــواداران در جهــت منافــع دیگــران 
اســت. در این ارتباط با صراحت کامل 
و قطعیــت اعــلام می کنیم در باشــگاه 
پرســپولیس هیچ صحبت و دیدگاهی 
برای تغییرات در کادر فنی وجود ندارد. 
از ایــن رو هر خبــری در این باره ممکن 
اســت توطئــه ای علیــه پرســپولیس یا 
تیم هــای  و  گروه هــا  رســانه ای  حربــه 
خــاص باشــد. باشــگاه پرســپولیس در 
پایــان این فصــل نیــز برنامه ریزی های 
خــود را بدون هیچ ســخن پس و پیش 
بــا ســرمربیگری گل محمــدی و طبــق 

تفکرات وی پیش خواهد برد.«
رضــا درویــش مدیرعامــل باشــگاه 
پرســپولیس هــم در خصوص شــایعه 
احضار عیســی آ ل کثیر و حامد لک، دو 
بازیکن این تیم به کمیته انضباطی این 
باشــگاه گفت: »پرسپولیس سرمربی و 

مدیر تیم دارد و مطمئناً اگر قرار باشــد 
اتفاقــی درایــن خصــوص رخ بدهــد، 
بایــد از ســمت آنها اعلام شــود. درباره 
موضــوع آل کثیــر بایــد بگویم کــه او در 
حــال گرفتن تصمیم اســت تــا بزودی 
پــای خــود را جراحی کنــد. احضار لک 
هم مانند آل کثیر، صحیح نیســت.« او 
در مورد شــایعه تغییرات احتمالی در 
آکادمی این باشــگاه عنوان کرد: »هنوز 
بحث خاصی در این خصوص نشده و 
گروه فعلی همانند گذشته کار خودش 
را انجــام می دهد. من بــا گل محمدی 
جلســه خوبی داشــتم و درباره شــرایط 
تیم بــرای مســابقات آتــی و همچنین 
برون رفــت از وضعیت فعلی صحبت 
کردیم. ما هنوز شانس قهرمانی داریم 
و همــه چیــز دســت خودمان اســت.« 
درویش درباره شــکایت رادوشــوویچ از 
پرســپولیس و همچنیــن رأیــی که فیفا 
بر اســاس آن سرخ پوشــان را 950 هزار 
دلار جریمــه کــرده، اظهار داشــت: »به 
هر حال چاره ای نیســت و اتفاقی است 
که رخ داده اما ما هنوز فرصت شکایت 

داریم و شــکایت خود را در موعد مقرر 
ارائه خواهیم کرد. متأســفانه به خاطر 
عملکــرد بــدی کــه برخــی بــه وجــود 
دلار  هــزار   950 حــدود  بایــد  آوردنــد 
کــه رقمی بالــغ بــر 25 میلیــارد تومان 
می شــود بــه رادوشــوویچ بپردازیــم که 
مبلغ کمی نیســت آن هم در شرایطی 
کــه با مشــکلات زیــادی دســت و پنجه 
نرم می کنیــم. البته ایــن را باید اضافه 
کنــم که مبلغ اولیه کمی بیشــتر بود اما 
آن را بــا 950 هــزار دلار یــا همــان 866 
هزار یــورو پاییــن آوردیم. البتــه وکلای 
باشــگاه به دنبال این هســتند که مبلغ 
جریمه باز هم کمتر شود، چرا که نباید 
این همــه پول از جیب مردم بی جهت 
خارج شــود. حالا منتظر روزهای آینده 
هســتیم و باید ببینیم کــه در آینده چه 
خواهــد شــد.« گفتنــی اســت تمرینات 
پرســپولیس پس از چنــد روز تعطیلی 
از ســاعت 17 امروز در ورزشــگاه شهید 
کاظمــی آغــاز خواهــد شــد و بــه تمام 
بازیکنــان اعــلام شــده در ایــن تمرین 

حضور داشته باشند.

ش
بر

حریف سوم ایران در جام جهانی 15 خرداد معرفی می  شود
بازی پلی آف مقدماتی جام جهانی بین اسکاتلند و اوکراین روز چهارشنبه 11 خرداد در  هامپدن پارک برگزار 
می شــود. همچنین برنده این بازی یکشــنبه 1۵ خرداد در ورزشــگاه کاردیف ســیتی به مصاف ولز خواهد رفت تا 
رقیــب گروه ایران در جام جهانی مشــخص شــود. تیم ملی فوتبــال ایران در مرحله گروهی جــام جهانی 2022 
قطــر، در گــروه B مســابقات با تیم های انگلیس، امریکا و پلی آف اروپا همگروه شــده اســت. پیــش از این، یوفا و 
فیفا به خاطر شــرایط اوکراین، اقدام به تعویق دیدار این تیم برابر اســکاتلند در انتخابی جام جهانی کرده بود و 
تیم ملی فوتبال روسیه را نیز از انتخابی جام جهانی کنار گذاشت تا لهستان بدون بازی راهی دور بعد شود و در 

نهایت با برتری برابر سوئد به جام جهانی راه یابد.

سجادی: برای صعود 
تیم امید به المپیک از هیچ  
کمکی دریغ نمی کنیم

 باید 
از اسکوچیچ 
 قاطعانه 
حمایت کنیم

وزیر ورزش و جوانان پنجشنبه در حاشیه 
بــازی دوســتانه تیــم ملــی فوتبــال امیــد 
مقابــل گل گهــر ســیرجان در ورزشــگاه 
آزادی اظهار داشت: »با مهدوی کیا جلسه 
داشتیم و مفصل در مورد برنامه های تیم 
ملی امید و کارهایی که انجام شــده و قرار 
است انجام شــود، توضیح دادند. جلسه 
بســیار ارزشــمندی بود و ما هــم به عنوان 
ســری  یــک  جوانــان  و  ورزش  وزارت 
وظایــف حاکمیتــی و حمایتــی در قبــال 
فدراسیون های ورزشی بخصوص فوتبال 
داریــم. همــه مــا عاشــقانه امیدواریم که 
تیم بعد از 48 ســال به المپیک برود. در 
این راه هم از هیچ کمکی دریغ نخواهیم 

کــرد.« ســید حمیــد ســجادی در مــورد 
برنامه هــای تیم ملی فوتبال بزرگســالان 
این گونه صحبت کرد: »با حمید استیلی، 
سرپرســت تیم ملی در مورد برنامه های 
تیم ملی و بازی هایی که باید انجام دهند 
صحبــت کردیم. اینها مطالبی اســت که 
باید مدون شده و در دستور کار قرار بگیرد 
و اجرایی شود. باید ببینیم چه خدمتی از 
دست ما بر می آید. در هر صورت وظیفه 
ما حمایت اســت. در مورد ســرمربی تیم 
ملی صحبت های زیادی می شــود و باید 
قاطعانــه از وی حمایت کنیم و او هم در 
خدمــت تیم ملی اســت و مــا هم کمک 
می کنیــم. مــردم از مــا می خواهنــد که از 

تیم ملی حمایت کنیم. ما دوست داریم 
که مــردم بــه تیــم ملی امیــدوار باشــند. 
تیــم ملــی، تیــم فوق العــاده ای اســت و 
امیدواریم یک مرحله صعود کند و همه 

ما هم همین را می خواهیم.«
وزیــر ورزش و جوانــان در مــورد گروه 
تیم ملی در جام جهانی و اینکه سیاســی 
شده اســت، گفت: »خودتان گفتید دیگر 
سیاسی اســت.« ســجادی در مورد بسته 
شــدن حســاب های فدراســیون به خاطر 
مشــکل مالیاتــی گفــت: »به مــن چیزی 
مالیاتــی  بحــث  امــا  نداده انــد  گــزارش 
فدراســیون ها موضــوع مهمــی اســت و 
از روزی کــه آمــدم در ایــن 7 مــاه برخــی 

فدراسیون ها در این خصوص گلایه هایی 
دارنــد. به این دلیل تیم ویژه ای از جمله 
معــاون ورزش قهرمانــی و مالی و اداری 
را مأمــور کردیــم که بــه مســائل مالیاتی 
مشــورت  و  کننــد  ورود  فدراســیون ها 
بدهند تا آنها زودتر از این شــرایط خارج 
شــوند.« وی ادامــه داد: »حتــی قبــل از 
عید فدراسیون هایی که با مشکل بودجه 
روبه رو بودند به ســختی برای آنها منابع 
مالــی تخصیــص دادیــم کــه بلافاصلــه 
پــول بلوکــه و به عنــوان بدهــی مالیاتــی 
برداشته شد. این اتفاقات خوبی نیست. 
یک ســری تکالیــف انضباط مالی اســت 
کــه از ســال های قبــل مانــده و گریبانگیر 

یــک حالــت  و الان  فدراســیون ها شــده 
غافلگیری برایشــان اتفاق افتاده اســت. 
ما اصلًا از این خبرها خوشــحال نیستیم 
گرفتــاری  از  شــب ها  برخــی  انصافــاً  و 
مگــر  نمی بــرد.  خوابــم  فدراســیون ها 
می شــود یک فدراســیونی که بایــد برای 
در مســائل  کنــد،  افتخارآفرینــی  مــردم 
یومیــه خــود بمانــد. مــا واقف هســتیم و 
تا آخــر هم در کنــار رئیس فدراســیون ها 
هســتیم اما چــون حجم کارها بالااســت 
البتــه  نمی شــود.  درســت  یکبــاره  بــه 
وزیرامــور  خانــدوزی  حمایت هــای  بــا 
اقتصــادی و دارایــی ایــن مشــکلات حل 

خواهد شد.«


